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Styrelseprotokoll Älvnäs vägförening fört: 2024-08-26 
�
�
Närvarande:�Ordförande:�Hans�Christiansen,�Vägfogde:�Royne�Carlsson,�Markfogde:�Michael�
Bergman,�Sekreterare�My�Blomqvist�Olsberg,�Kassör:�Lars�Ekeling,�Suppleant:�Anna�Leander,�
Tomas�Södergren,�Anna-Karin�Nystedt�
�
Frånvarande:��
Ingen.�
�
Föregående�protokoll:���
Sandlådorna�är�inte�ersatta�ännu.�
Arriva�har�inte�anmält�nerkörningen�av�vår�milestone,�men�vi�har�själva�gjort�det�nu�och�fått�ett�
skadenummer.�
Vi�väntar�på�offerten�för�att�renovera�gärdsgården�vid�Kulturstallet.�
�
Ekonomifrågor:�
Budgeten�i�balans.�Det�tillfälliga�väglånet�till�nya�asfalteringen�på�Älvnäsvägen�hos�Nordea�är�nu�
återbetalt.�
�
Vägfrågor:�
Vi�vill�prata�med�Trafiknämnden�om�att�sätta�upp�lämna�företrädes-skyltar.�Vägfogden�tittar�på�
potthåll�på�hela�vägnätet�innan�vintern�kommer.�
Vi�behöver�en�vägbrunn�i�kanten�mot�asfalten�vid�guppet�vid�Gärdsmygsvägen�och�Lindqvists�
hörna.�
�
Markfrågor:�
Vi�vill�renovera�lekparken�enligt�underhållsplanen�och�startar�med�det�troligen�till�våren.�
En�bryggförening�för�bryggan�nedanför�vändplan�är�under�bildande�och�vi�behöver�intressenter�
som�vill�vara�med.�Är�du�intresserad�kontakta��Joakim�Eckerström,�0739314050. 
�
Trappan�på�Rödhakevägen�ska�repareras.��
Czeslaw�kommer�att�byta�fönster�på�Harry�Potter-busskuren�och�bygga�bänkar�i�blomsterängen.��
Vill�du�odla�vid�Lilla�Busviken,�nedanför�fotbollsplan,�ta�kontakt�med�Caroline�Askerö�073-558�14�
28.�
Fyra�kalvar�har�flyttat�in�i�hagen�bredvid�lekparken.�Vi�har�dock�haft�problem�med�elen�i�
stängslet,�men�nu�är�det�fixat.�Vi�har�dock�fått�information�att�några�barn�jagat�kalvarna�inne�i�
hagen,�vilket�naturligtvis�är�strängeligen�förbjudet.�Vi�har�också�träffat�på�barn�som�jagar�fåren�
med�störar�vilket�naturligtvis�är�lika�förbjudet.�Prata�med�era�barn�om�det!�För�övrigt�är�kalvarna�
en�succé.�Vi�har�fått�väldigt�många�gillande�på�vår�FB�och�många�positiva�kommentarer.�Kul!�Vi�
hoppas�få�dit�andra�kalvar�till�Lilla�Fårängen�nästa�år�också.�
Team�Liemannen�har�arbetat�på�vår�äng�och�75%�är�klart.�Delar�av�blomsterhöet�har�fraktats�
som�mat�till�våra�kalvar.�Och�vi�kommer�att�fortsätta�med�det�så�länge�det�är�möjligt.�
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Vi kommer�att sätta�cortenplåt mellan�blomsterängen och�Piazzan�för�att hålla borta ogräset.
Ogräsutrotare�Lotta�Björnklo�har�'behandlat'�båda�våra�Parkslidebestånd�i�enlighet�med�
Länsstyrelsens�riktlinjer.�De�förväntas�upphöra�med�sin�verksamhet�på�våra�marker�inom�en�inte�
alltför�avlägsen�tidsrymd,�ca�ett�år. 
�

�
Övrigt:�
Vägfogden�ska�vara�borta�från�slutet�på�oktober�till�slutet�på�mars.�Därför�blir�markfogden�Micke�
tillfällig�vägfogde fram�till�årsmötet.,�suppleant�Anna-Karin�blir�då�tillfällig�markfogde�och�
suppleant�Tomas�blir�stand-in�som�vägfogde�när�markfogden�Micke�är�bortrest.�
�
Nästa�möte:�24/9-2024,�kl.�19:00,�i�Kulturstallet.�
�
�
�Vid�protokollet� � � � � Justeras:�
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My�Blomqvist�Olsberg� � � � Hans�Christiansen�


